
 

DROZDOVSKÉ NOVINY 

Dětský den pod Holým Vrchem  

Čtvrtletní obecní zpravodaj: 2/2019                                                                                      vychází 30. 6. 2019                                                                                                        

Mezinárodní den dětí připadá na 1. červ-

na. Letos toto datum vyšlo na sobotu 

a ten den se také v Drozdově, pod Ho-

lým Vrchem, konal. Po chladnějším 

květnu se počasí předvedlo a dětem při-

pravilo krásnou letní atmosféru, která už 

lákala na blížící se prázdniny.                                                                  

   Děti již po poledni přicházely 

k Lovecké chatě, kde obdržely startovní 

lístky se svým jménem a 12 kolonkami 

na plnění úkolů. Procházely jednotlivá 

stanoviště, která byla rozeseta po obvo-

du lesa a všude na ně čekaly rozličné 

disciplíny – přenášely míček na lžičce, 

skládaly obrázky, poznávaly zvířátka, 

střílely ze vzduchovky, prolézaly sítě 

natažené mezi stromy, proudem vody 

srážely figurky, kopaly góly do branky, 

chodily na chůdách, létaly         

s letadélky…užily si spousty zábavy 

i ponaučení. A to v lese potkaly i Sně-

hurku a trpaslíky! 

   Všude obdržely barevná razítka, která 

po zaplnění listin sloužila jako poukázka 

na balíček sladkostí a párek v rohlíku. 

Celkem se zúčastnilo 114 dětí. Slunečný 

den ještě nekončil, a tak si děti 

i s dospělým doprovodem mohly užít 

v areálu Lovecké chaty ještě spoustu 

legrace.  

   Všichni pořadatelé se snažili dětem 

připravit co nejhezčí odpoledne. A tak 

nejlepší odměnou pro ně musí být výrok 

jednoho mladého účastníka: „Musím ti 

říct, že se vám ta akce fakt povedla!“ 
 

R. Němečková 

Pozvánka 
 

Prázdninové posezení u hasičů 

spojené s návštěvou Drozdová-

ků od Šumperka proběhne 

v sobotu 
 

           27.7.2019 
 

16:00 – 17:00 

diskotéka pro děti  
 

17:00 – 19:00 

vystoupení Tomáše Kunce a jeho 

svěřenců  
 

od 19:00 

zábava, hraje skupina B.A.S.  

MS Holý vrch přeje všem občanům krásné prožití prázdnin a dovolených. Při Vašich procházkách a výletech 

bychom Vás rádi požádali o ohleduplné chování v přírodě. Spoustu hezkých zážitků! 

V sobotu 4. května 2019 se v Drozdově v Hostinci 

u Lisých uskutečnilo Tradiční setkání seniorů.  
 

Starosta p. Pavel Sládek a paní Jitka Humlová za 

SPOZ přivítali přítomné občany,  ženám předali 

květinu a od dětí z MŠ a ZŠ vlastnoručně vyrobe-

ný voňavý sáček s bylinkami. 

K tanci i poslechu hrála skupina Kastelán, děti ze 

ZŠ za doprovodu paní učitelky Ireny Němečkové 

předvedly milé vystoupení.  
 

Došlo i na gratulaci našemu občanovi panu Adol-

fovi Valáškovi k jeho významnému životnímu 

jubileu. Speciálně pro něj zazněla píseň od jeho 

oblíbeného Altona Glenna Millera. 
 

Za pohodové odpoledne patří poděkování všem 

zúčastněným občanům, organizátorům, kapele, 

žákům ZŠ a v neposlední řadě personálu Hostince 

u Lisých. 

Tradiční setkání seniorů v Drozdově 



Informace z obecního úřadu a zastupitelstva (1. část) 
Zápis č. 2/2019 z veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Drozdova konaného dne 10. června 2019 od 19,00:00hod. 

v zasedací místnosti obecního úřadu.  

Přítomno zastupitelů:  8     Počet občanů: 15 
 

Program:  

 Kontrola usnesení, schválení programu jednání 

 Projednání a schválení rozpočtového opatření č.2 a č.3 na 

rok 2019 

 Projednání a schválení pořizovatele územního plánu obce 

 Projednání a schválení zástupce obecního úřadu, který 

bude spolupracovat s pořizovatelem územního plánu obce 

 Projednání a schválení přijetí dotace z fondu Ministerstva 

zemědělství z programu Údržba a obnova stávajících prv-

ků venkovské krajiny na opravu dřevěného kříže u silnice 

směrem do Cerhovic. Pověření starosty obce k podpisu 

smlouvy o poskytnutí dotace. 

 Projednání a schválení žádosti vedení ZŠ a MŠ Drozdov 

o povolení výjimky z počtu dětí ve třídě mateřské školy.  

 Projednání a schválení žádosti vedení ZŠ a MŠ Drozdov 

o povolení čerpání finančních prostředků na nákup vyba-

vení školní družiny z rezervního fondu školy.  

 Projednání a schválení výsledku poptávkového řízení 

na veřejnou zakázku malého rozsahu na zpracování pro-

jektové dokumentace opravy budovy obecního úřadu. 

Pověření starosty k podpisu smlouvy. 

 Projednání a schválení výsledku poptávkového řízení 

na veřejnou zakázku malého rozsahu na zpracování pro-

jektové dokumentace pro rozšíření kapacity mateřské ško-

ly. Pověření starosty k podpisu smlouvy. 

 Projednání a schválení konečného termínu osazování vo-

doměrů pro jednotlivé nemovitosti. 

 Projednání a schválení oddávajících obce a místo určené 

ke konání svatby 

 Projednání a schválení Rozvojového strategického doku-

mentu obce na roky 2019 - 2025 

 Informace o připravovaných kulturních akcí na 2. pololetí 

roku 2019 

 Diskuze, Usnesení, Závěr 
 

Ad 1, ZO projednalo a schválilo rozšířený program jednání, 

který byl rozšířen o 3 body. Přítomno se 8 zastupitelů, omlu-

ven je p. Rejzek. ZO je usnášení schopné.  

Pro: 8   proti: 0   zdržel se: 0 

Ad 2, ZO projednalo rozpočtové opatření č. 2/2019. Toto 

rozpočtové opatření bylo provedeno v rámci pravomoci sta-

rosty, jedná se o navýšení příjmů z důvodu vyúčtování Voleb 

do Evropského parlamentu.  

ZO projednalo a schválilo rozpočtové opatření č. 3/2019. 

Rozpočtové opatření řeší především navýšení příjmů o 

132 000,- Kč z důvodu přijetí dotace na opravu dřevěného 

kříže. Pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0 

Ad 3, Starosta obce seznámil přítomné s návrhem, aby poři-

zovatelem územního plánu obce byl MěÚ Hořovice, ZO pro-

jednalo a schválilo. Pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0 

Ad 4, OZ projednalo a schválilo jako kontaktní osobu pro 

spolupráci s pořizovatelem ÚP p. Pavla Sládka.  

Pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0 

Ad 5, Dalším bodem programu bylo projednání a schválení 

přijetí dotace ve výši 132 000,- Kč z fondu Ministerstva ze-

mědělství z programu Údržba a obnova venkovské krajiny na 

opravu dřevěného kříže u silnice směrem do Cerhovic. Záro-

veň byl pověřen starosta obce k podpisu smlouvy o přijetí 

dotace.  Pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0 

Ad 6, ZO projednalo a schválilo povolení výjimky z počtu 

dětí ve třídě MŠ na 28 dětí. Pro:8 proti:0 zdržel se:0 

Ad 7, ZO projednalo a schválilo žádost vedení ZŠ a MŠ 

Drozdov o čerpání finančních prostředků z rezervního fondu 

školy na vybavení školní družiny ve výši 110 000,- Kč. Jedná 

se o nákup nábytkové stěny a židlí. Pro: 8  proti:0  zdržel se: 0 

Ad 8, ZO projednalo a schválilo výsledek poptávkového říze-

ní na zpracování projektové dokumentace opravy budovy 

obecního úřadu. Poptávkové řízení je rozděleno na 3 části, 

rekonstrukce střechy, zateplení fasády a rekonstrukce sociál-

ního zařízení. Do výběrového řízení byly předloženy 3 nabíd-

ky. Výběrová komise navrhla jako vítěze poptávkového řízení 

nabídku Ing. J. Kurce.  ZO pověřuje starostu obce k podpisu 

smlouvy s vítězem poptávkového řízení. 

 Pro: 8   proti: 0   zdržel se: 0 

Ad 9, ZO projednalo a schválilo výsledek poptávkového říze-

ní na zpracování projektové dokumentace pro rozšíření kapa-

city MŠ. Osloveni byli 2 dodavatelé, nabídku předložil pouze 

jeden. Komise doporučila jako vítěze poptávkového řízení p. 

P. Kubáta. ZO pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy 

s vítězem poptávkového řízení. Pro: 8  proti: 0   zdržel se: 0 

Ad 10, ZO projednalo a schválilo konečný termín pro osazení 

vodoměrů v jednotlivých nemovitostech do 1.7.2019. Při po-

dání žádosti po tomto termínu si náklady spojené s osazením 

vodoměrů budou vlastníci hradit sami. Majitelé nemovitostí 

budou písemně informováni. Pro: 8  proti: 0   zdržel se: 0 

Ad 11, ZO projednalo a schválilo jako oddávající p. Pavla 

Sládka a Ing. Helenu Eškovou. Svatební obřady mohou být 

vykonávány na Obecním úřadě, v obřadní síni a v katastru 

obce Drozdov.  Pro: 8   proti: 0    zdržel se: 0      

Ad 12, ZO projednalo a schválilo Rozvojový a strategický 

dokument obce na rok 2019 – 2025. Pro:8 proti:0  zdržel se: 0 

Ad 13, Informace o připravovaných kulturních akcí: 

27. a 28.7.2019 naší obec navštíví zástupci obce Drozdov na 

Moravě. Ve stejném termínu bude probíhat „Posezení u hasi-

čů“ spojené s taneční zábavou.  

Na závěr měsíce října je plánováno dokončení opravy dřevě-

ného kříže. Koncem podzimu proběhne také „Drozdovské 

světélkování“                      
 

Ad 14, diskuze 

P. Štorkán - proč nejsou na stránkách obce zveřejňovány zá-

pisy z veřejného zasedání. Odp. - není povinností obce zápisy 

zveřejňovat. Zápisy jsou zveřejňovány v „Drozdovských no-

vinách“, které obdrží každá domácnost, tyto noviny jsou 

umístěny na stránkách obce. 

 

 …… pokračování zápisu naleznete na straně 3 



Novinky ze školy a školky 
Škola uspořádala a zajistila pro žáky mnoho zajímavých akcí. 

11.4. Proběhl ve škole Zápis do 1.třídy, tentokrát ve „ Škole 

zvířátek.“ Starší kamarádi převlečení za různá zvířátka si při-

pravili na svých stanovištích pro malé školáčky různé úkoly. 

Potom už na ně čekala ve třídě paní učitelka a děti jí ukázaly, 

co umí. Nakonec dostaly sladkou odměnu a malé dárky 

od kamarádů z 1.a 3.ročníku. 

16.4. Den otevřených dveří ve ŠD na  téma „Velikonoce“. 

Děti si připravily pásmo básní, písniček a tanečních vystoupe-

ní. Pro hosty zde bylo připraveno malé pohoštění. 

24.4. Dvě družstva našich malých fotbalistů ze školy se zú-

častnila okrskového kola MC DONALD CUP v kopané 

v Hořovicích. 

25.4. Žáci školy navštívili Tlustici, kde proběhla Velká cena 

Hořovic ve vyprošťování u dopravních nehod – Integrovaný 

záchranný systém. Děti si tady mohly na stanovištích vyzkou-

šet různé dovednosti. 

29.4. Žáci školy vyjeli na výlet do Prahy- přímo do Kanceláře 

prezidenta ČR. Dozvěděli se zde mnoho zajímavých informa-

cí a viděli také Slavnostní střídání Hradní stráže. 

30.4. Škola se proměnila v „Čarodějnou školu“ plnou čarodě-

jů a čarodějnic. Vyučovala se čarodějná matematika, malí 

čarodějové skládali čarodějná zaklínadla a vařili čarodějné 

lektvary. Nechyběly také čarodějné soutěže – prolézání pavu-

činy, slalom na koštěti a hod čarodějnou koulí do kouzelné 

obruče. 

20.5. Školáci navštívili divadlo Příbram, kde shlédli předsta-

vení „ Čert a Káča“. 

23.-24.5. Čekalo děti „ Nocování ve škole“. Nejprve se ubyto-

valy a připravily se na spaní. Potom začal vlastní program- 

zábavné soutěže, turnaj v kopané a ve vybíjené, opékání buřtů 

společně se zpíváním a kytarou. Nechyběla ani „ Pyžamová 

párty“ a samozřejmě „ Stezka odvahy“. Tu si připravili 

pro své kamarády žáci 5. ročníku.  

31.5. Škola navštívila Dopravní hřiště v Berouně. Žáci  4.a 5. 

ročníku plnili úkoly pro získání cyklistického průkazu-jízdu 

zručnosti, testy a jízdu na kole. Mladší děti jezdily na ko-

loběžkách, opakovaly si dopravní značky a zkusily si také 

jízdu zručnosti. 

10. 6. Proběhla na dvoře školy pro děti ze školy i školky 

„Zábavná párty“ ke Dni dětí s krásnými písničkami a taneční-

mi soutěžemi. 

12.6. Školáky čekal výlet do Techmanie v Plzni a naučný 

pořad „ Kosmix“  v Planetáriu. 

20.6. Beseda s policií 

25.6. Atletické závody 

27.6. Rozloučení se žáky 5. ročníku 
 

Co se dělo v MŠ? 

16.5. Navštívilo děti v MŠ divadlo AšMytec s pohádkou 

„Čert a Káča“. 

5.6. Navštívily paní učitelky s dětmi zážitkovou oslí farmu 

ve Svárově. Čekal je oslí trekking – putování s oslíkem 

v přírodním parku. Děti přijely nadšené 

a s nezapomenutelnými zážitky. 

11.6. Paní učitelky nacvičily s dětmi muzikál „U Broučků 

na paloučku“ a vystoupily s ním v restauraci u Lisých . Děti 

měly krásné kostýmy a sklidily zasloužený potlesk za krásné  

představení. Na závěr proběhlo Rozloučení s kamarády – 

předškoláky a přihlížejícím ukápla nejedna slzička. 

20.6. Slavnostní rozloučení s předškoláky na OÚ  

 

I. Němečková 

      

Informace z obecního úřadu a zastupitelstva (2. část) 

P. Štorkán, - proč není na stránkách obce zveřejněn program 

zasedání a proč není umístěn na úřední desce obce, ale pouze 

ve vývěsní skříňce obce? Odp. – program zasedání byl zveřej-

něn omylem na stránkách obce v jiném souboru. 

P. Štorkán – proč byl program vyvěšen 6 dní před zasedáním 

a ne 7 dní? Odp. – došlo k chybě, bude budoucnu napraveno, 

stejně tak, jak bude program vyvěšován na úřední desce. 

P. Kebrdlová – nesouhlasí s cenou stočného stanovenou podle 

směrných čísel tj. 36 m3 vypouštěné odpadní vody na 1 osobu 

a 1 rok. Odp. – poplatek je stanovený stejně pro celou obec. 

P. Kebrdlová – nesouhlasí se zněním smlouvy, ve které je 

takto vypočítaná cena stočného. 

P. Hořínková – proč se nechává zpracovat projektová doku-

mentace, když za dva roky bude nový stavební zákon a doku-

mentace nebude platná? Odp. – Obec se bude snažit zajistit 

dotaci a realizovat projektový záměr 

P. Červenková – propadá se uliční vpust v ulici směrem ke 

hřišti – odp. – bude opraveno. 

P. Kebrdlová – upozornění, že se začínají propadat chodníky 

v místech vjezdů – odp. budou se opravovat v rámci záruky 

Ad 15, Usnesení , závěr 

 

Veřejné zasedání bylo ukončeno v 20:15 hod. 

Zapisovatelka:  Mgr. Irena Němečková 



Sbor dobrovolných hasičů  

Na začátku dubna jsme si přivezli zánovní dopravní automo-

bil Ford Transit, rok výroby 2006. Na automobilu byly dodě-

lány potřebné úpravy, např. 

vnitřní vestavba kufru po-

třebná pro potřeby JSDH. 

19. dubna jsme zorganizo-

vali čištění koupaliště. 

21. dubna jsme vyjeli 

k požáru osobního automo-

bilu v obci. 

22. dubna ve 2 hodiny ráno 

jsme byli operačním stře-

diskem HZS přivoláni 

k nočnímu požáru lesa nad 

Drozdovem. Dále zasaho-

valy jednotky HZS Hořovi-

ce, SDH Žebrák a Komárov. Zasažená plocha se rozrostla na 

100x50 metrů. Na likvidaci ohně byly nasazeny tři D proudy 

a jeden vysokotlak. Na požární nádrži v horní části obce jsme 

zřídili čerpací stanoviště pro kyvadlovou dopravu vody. Mís-

to požáru se kontrolovalo termokamerou, aby se řádně do-

hasila všechna ohniska. Do ranních hodin jsme dohlíželi na 

požářiště, které bylo kolem osmé hodiny předáno zástupci 

majitele. 

10. května se konala na hřišti TJ Drozdov Okrsková soutěž 

v požárním sportu. Jednotky okrsku SDH Drozdov, Cerhovi-

ce, Tlustice, Záluží a Žebrák soutěžili v požárním útoku. 

25. května jsme se zúčastnili s Tatrou 148 CAS 32 IX. roční-

ku Zbirožského hasičského Tatrování. Naše Tatra byla přihlá-

šena v soutěži MISS TATRA 2019. 

1. června se konal Dětský den.  

Pro děti jsme připravili 2 stano-

viště. Na jednom měly za úkol 

srazit vodou kuželky a na druhém 

přelézaly jako pavoučci přes síť. 

15. června jsme vyrazili na tra-

diční srandamač Zálužský pohár 

vítězů. Soutěžili jsme 

v kategoriích ženy, muži a stará 

garda. Všechna naše družstva 

skončila na stupních vítězů. Ženy 

3. místo, muži 3. místo a stará 

garda 1. místo. Večer jsme si 

užili při taneční zábavě 

v zálužském parku. 

22. – 23. června se na Městském stadionu v Mladé Boleslavi 

konala Soutěž v požárním sportu Středočeského kraje. Zde se 

utkaly s dalšími nejlepšími hasiči v kategorii Dorost (15-

18let) všech okresů Středočeského kraje, také drozdovská 

děvčata Dita Kottová, Anička Ešková a Anežka F. se svým 

Zálužským týmem pod vedením Jardy Hatiny.  

Nejbližší akcí Sboru bude  Prázdninové posezení u hasičů, 

které se bude konat v sobotu 27. července 2019. Všechny vás  

srdečně zveme!  

Krásné prázdniny! 

Eva Ešková 

Zpráva SPOZ 

DROZDOVSKÉ NOVINY vydává obec Drozdov. Povoleno MK ČR E 10539. Příspěvky možno zasílat na adresu:  

info@obecdrozdov.eu nebo OÚ Drozdov čp. 104 Redakční rada: L. Palek, E. Ešková, R. Jelínková, F. Palek, I. Němečková 

Opustili nás: 

Paní Hedvika Pichlíková , č.p. 298, zemřela v pátek 29.března 2019 ve věku 80 let 

Pan František Anýž, č.p. 40, zemřel ve čtvrtek 9.května 2019 ve věku 80 let 

Pan Josef Kadeřábek, č.p. 32, zemřel v pátek 14.června 2019 ve věku 59 let 

Pan Václav Cibulka, č.p. 214, zemřel v sobotu 22.června ve věku 85 let  

Narodily se tyto děti: 

Rut Hirschová – 24. 4. 2019 

Eleonora Hubáčková – 23. 5. 2019 

Anežka Sládková – 30. 5. 2019 

Ve čtvrtek 20.června se v obřadní síni obecního úřadu uskutečnila 

malá slavnost., rozloučení předškoláků s mateřskou školou. Děti si pro 

nás připravily pěkné básničky a na oplátku jim paní Lisá přečetla 

hezkou pohádku. Maminky, paní učitelky a paní Lisá dostaly od dětí 

krásnou kytičku. Pro děti jsme měli připravené pamětní listy, dárkové 

balíčky s pomůckami do 1.třídy a něco dobrého na zub. Na závěr jsme 

dětem i rodičům popřáli krásné a pohodové prázdniny. 

V sobotu 22.června 2019 byli panem starostou Pavlem 

Sládkem a paní Ludmilou Procházkovou oddáni  

pan Marcel Kebrdle a paní Martina Labašová.  

Novomanželům přejeme hodně štěstí, zdraví a pohody. 

Za SPOZ J. Humlová 


